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Püspökladány Város Önkormányzatának 
Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottsága 

 
 

2009. április 21-i ülésének 
jegyzőkönyve 

 
 

 
9/2009.  (IV. 21.) sz. Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság 
határozata 

A bizottság elfogadásra javasolja a falugazdász tevékenységéről és a város 
mezőgazdaságáról szóló tájékoztatót. 

 
10/2009. (IV. 21.) sz. Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság 
határozata 

A bizottság nem támogatja a Püspökladány 0280/100 hrsz-ú terület Karacs 
Sándor által használt részének művelésből való kivonását. Kéri a 
Városfejlesztési Bizottságot, a mezőgazdasági park kialakításának 
koncepciótervét vizsgálja meg. 

 
11/2009. (IV. 21.) sz. Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság 
határozata 

A bizottság elfogadásra javasolja a város településtisztasági, településszépítő 
mozgalom indítását. 
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Jegyzőkönyv 
 
 
Készült: 2009. április 21-én a Püspökladányi Polgármesteri Hivatal 

Környezetvédelmi Bizottságának ülésén 
 
 
 
Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerinti bizottsági tagok 
    

továbbá: Kardos István – alpolgármester úr 
  Matkó József - falugazdász 

Károlyi Zoltán – ügyintéző 
Nagy Julianna – jegyzőkönyv-vezető 

 
 
 
Napirendek: 
 

1) Falugazdász beszámolója 
 

2) Karacs Sándor és ifj. Karacs Sándor kérelme a 0280/100-as hrsz-ú 
földterület egy részének művelési ágból történő kivonása iránt. 
 

3) A város településtisztasági, településszépítő mozgalom indításáról szóló 
előterjesztés megtárgyalása. 

 
4) Különfélék  

 

 

 
Makai Lajos a bizottság elnöke megnyitja az ülést, köszönti a jelenlévőket, a 
bizottsági tagok közül 2 fő igazoltan távol tartózkodik. Megállapítja, hogy a bizottság 
határozatképes. A megjelenteket tájékoztatja a napirendi pontokról, kéri azok 
elfogadását.  
 
A bizottság 5 igen szavazattal elfogadja a napirendi pontok tárgyalását. 
 
 
I. Falugazdász beszámolója 
 
Matkó József néhány szóban tájékoztatja a bizottsági tagokat a beszámolóról. 
 
Matkó József: Munkánk sok adminisztratív papírmunkát vesz igénybe. Szakmai 
tanácsadás minimális, ami nem azt jelenti, hogy nem tudunk segíteni. A 
gazdaképzés tavaly meghiúsult. Civilszervezeteken keresztül próbáltuk megoldani a 
továbbképzést. Munkánk nagyon szerteágazó lett. Szép számmal vannak 
területtámogatási pályázatok a megyénkben. Próbálunk mindenkinek tudásunknak 
megfelelően segíteni.    
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Bíró László: A termelők sok pályázatot adtak be, de mennyit nyertek? Erről a 
falugazdásznak nincs adata. Vannak olyan pályázatok, amelyeket az utolsó 
pillanatban dobnak vissza, kitalálva valami hiányt. A vállalkozók így lehetetlen 
helyzetbe kerülnek. A beszámolóból úgy tűnik, virágzik a mezőgazdaság, a valóság 
viszont nem ezt mutatja.  
 
Bihari Imre: A támogatások állandó szinten vannak, pedig nem ezt az ígéretet 
kaptuk. A saját piacunkról is kiszorulunk, nem vagyunk versenyképesek. 
 
Tóth László: Egyetértek az elhangzottakkal. A beszámoló és a falugazdász és 
kollégái munkája színvonalas. Köszönöm a munkájukat. 
 
Bihari Imre: Én is köszönöm a munkájukat. Készségesek, mindenkinek segítenek. 
 
Matkó József: Annyit mondanék meg, hogy az adatok az MVH Hajdú-Bihar megyei 
Kirendeltség adataiból származik.  
 
Tóth László: A dűlőutak elszántását vegyük figyelembe. Hívjuk fel a gazdák 
figyelmét valamilyen a fórumon, pl. a Ladányi Hírek újságban, vagy a Ladány Tv-
ben, hogy az utakat ne szántsák el. 
 
A bizottság 5 igen szavazattal támogatja a falugazdászi tájékoztatót. 
 
 
9/2009. (IV. 21.) sz. Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság határozata 

 
A bizottság elfogadásra javasolja a falugazdász tevékenységéről és a város 
mezőgazdaságáról szóló tájékoztatót. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Makai Lajos – bizottság elnöke 

 
Kardos István alpolgármester úr és Matkó József falugazdász távozik az ülésről. 
 
 
II. Karacs Sándor és ifj. Karacs Sándor kérelme a 0280/100-as hrsz-ú 

földterület egy részének művelési ágból történő kivonása iránt. 
 
Károlyi Zoltán: A területen kerülne kialakításra a szérüskert. Karacs Sándor a 
0280/100 hrsz-ú földterületből egy részt kapott használatra. A területet három 
magánszemély használja. Karacs Sándor gépeket és takarmányt tárol a területen. 
Többen panaszkodtak, hogy nekik miért kellett elpakolni, Karacs Sándornak pedig 
miért nem. Ezt jeleztem a Karacs úrnak. Karacs Sándor kérelmet nyújtott be, hogy 
saját költségen kivonatja a területet a művelésből. Kérem a bizottságot arról 
dönteni, hogy támogatja-e a kivonást. 
 
Bihari Imre: Tudomásom szerint a szérüskert kialakításáról nem mondtunk le. 
Karacs Sándornak ideiglenes használatot kell adni. Részemről a kivonásnak nincs 
akadálya. 
 
Bíró László: Miért akarja kivonatni? 
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Károlyi Zoltán: Ha kivonatja, maradhat a területen, ha nem, mennie kell. Ha nem 
pakol el, akkor a földhivatal megbünteti az önkormányzatot. Véleményem, hogy ha 
a terület egy része kivonásra kerül, akkor szétszabdaljuk a területet.  
 
Tóth László: A polgármester úr vegye fel a kapcsolatot az egyházzal a 0280/100 
hrsz-ú földterület egy részének cseréjével kapcsolatban. Engedjük meg, hogy Karacs 
Sándor ott tárolja a gépeit. Ezt vegyük fel határozati javaslatként. 
 
Tóth László távozik az ülésről. 
 
Bíró László: Nem értek vele egyet, javaslom, hogy a városfejlesztési bizottság 
döntsön ebben az ügyben. 
 
A bizottság 4 igen szavazattal nem támogatja a 0280/100 hrsz-ú terület egy 
részének művelésből való kivonását. 
 
 
10/2009. (IV. 21.) sz. Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság 
határozata 
 

A bizottság nem támogatja a Püspökladány 0280/100 hrsz-ú terület, 
Karacs Sándor által használt részének művelésből való kivonását. Egyben 
kéri, hogy a Városfejlesztési Bizottság a mezőgazdasági park 
kialakításának koncepciótervét vizsgálja meg. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Makai Lajos – bizottság elnöke 

 
 
III. A város településtisztasági, településszépítő mozgalom indításáról szóló 

elterjesztés megtárgyalása. 
 
Makai Lajos néhány szóban ismerteti az előterjesztést. 
 
Makai Lajos: Javaslom, hogy az előző évekhez hasonlóan járjunk el. 
 
A bizottság 4 igen szavazattal támogatja az előterjesztést. 
 
 
11/2009. (IV. 21.) sz. Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság 
határozata 
 

A bizottság elfogadásra javasolja a város településtisztasági, 
településszépítő mozgalom indítását. 
  
Határidő: folyamatos 
Felelős: Makai Lajos – bizottság elnöke 
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Különfélék 
 
Makai Lajos: A 6. dűlőben a tanyához vezető út le van zárva. A főállatorvos azt 
mondta, a tanyaközpontban állattartás van, illetve lesz, nem lehet átjárni. Az erdőt 
megkerülő úton lehet közlekedni nagy gépekkel is.  
 
Károlyi Zoltán: Tóth Lajos alpolgármester úr kért meg, a terület kinek a 
tulajdonában van. A terület magántulajdonban van, ezért lezárhatja.  
 
Makai Lajos: III. sz. tó kotrásánál a kotrógép megsértette a fákat. A látvány nagyon 
csúnya, legközelebb erre jobban kell figyelni. Ha egyéb kérdés, vélemény nem 
merült fel, akkor a bizottsági ülést bezárom, köszönöm a megjelenést. 
 

kmf. 
 
 
 
 
 

____________________________  ____________________________ 
                Makai Lajos       Nagy Julianna 
     bizottság elnöke              jegyzőkönyvvezető 

 
 


